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Vragen van het lid Remco Bosma (VVD) aan de Minister van Economische 
Zaken over het opwerpen van functionaliteitsbeperkingen van 
consumentenproducten via firmware updates (ingezonden 19 september 
2016). 

Vraag 1
Kent u het artikel «HP-printers accepteren geen huismerk-inkt meer»?1 

Vraag 2
Wat vindt u van de in dit artikel beschreven werkwijze van deze printerfabri-
kant? In hoeverre is het volgens de wet toegestaan als een producent van een 
consumentenelectronica product via een update bewust de functionaliteit van 
een consumentenelectronica product beperkt? 

Vraag 3
In het geval dat een consumentenelektronica product van een firmwarepro-
duct wordt voorzien, en een consument kiest ervoor om die niet te installe-
ren, bent u dan van mening dat de reeds aanwezige functionaliteit van het 
consumentenelektronica product behouden moet blijven?

1 http://nos.nl/artikel/2132515-hp-printers-accepteren-geen-huismerk-inkt-meer.html

 
 
 
 
kv-tk-2016Z16841
’s-Gravenhage 2016 Tweede Kamer, vergaderjaar 2015–2016, Vragen


